
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  09.06.2021 

 

Sander Eide Aase sette fram slikt forslag: 

 

«Alternativ: 

Det er svært viktig at ein tek i vare alle elevar ved våre vidaregåande skular, også dei som 

bur på hybel. Vestland Ungdomsutval stiller seg difor bak fylkesrådmannen si innstilling og 

vil at denne saka vert høgt prioritert.» 

 

Avrøysting 

Aase sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

 

Uttale frå Vestland ungdomsutval 

Det er svært viktig at ein tek i vare alle elevar ved våre vidaregåande skular, også dei som bur på 

hybel. Vestland Ungdomsutval stiller seg difor bak fylkesrådmannen si innstilling og vil at denne 

saka vert høgt prioritert. 

 

 


